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“Voorzitter, de heer Kunnen sprak in de commissie-vergadering over 
een rotte kies, wij - de fractie GroenLinks - ziet, om maar in dezelfde 
sfeer te blijven, dit plan niet als een kroon op het werk. 
 
In de commissie heeft fractiegenoot Kuipers reeds met u gedeeld dat onze 
fractie in 2011-2012 geen voorstander was van een parkeergarage aan de 
Kromme Elleboog, onder  meer vanwege  de onlogische plaats ten opzichte 
van de buitenring, de grote twijfels rond de exploitatie, de uitstraling van 
zo’n grote garage op de Groenmarkt en de tegenstrijdigheid met de 
Binnenstadsvisie - op de plek waar groene ruimte zou komen volgens 
“Tuinen van de Stad” wordt in de plannen, gebouwd. 

 
Voor ons zijn deze bezwaren nog immer relevant en ongewijzigd! 
 
Bijkomend , voorzitter, is het feit dat volgens art 3.4 van de Koop-  en 
Samenwerkingsovereenkomst  “Op Van Wijnen  geen plicht rust  tot realisatie van het bouwplan" 
… Ergo,  indien Van Wijnen op enig moment besluit, ongeacht de redenen, het bouwplan niet te 
realiseren dan geeft dat geen enkele aanspraak aan de gemeente tot schadevergoeding, dit is 
zeer onwenselijk en maakt de rotte kies rot een gapend gat. En voorzitter, dat hebben we al … op 
het Vledder namelijk. 
 
Vervolgens kan GroenLinks niet akkoord gaan met het feit dat de bijdrage van de ontwikkelaar 
volledig komt te vervallen. Voor ons is dat onverteerbaar. Voor onze  inwoners geldt dat ze door 
alle gevolgen van  crisis en decentralisatie de tering naar de nering moeten  zetten en nu ook nog 
opdraaien voor de volledige 650.000. En dan ook nog als toetje parkeren voor diezelfde inwoner 
tegen een toptarief! Op deze manier investeren in stenen in plaats van investeren in mensen is 
voor ons echt een brug te ver! 
 
Voorzitter, in de commissie - vergadering gaf de wethouder aan dat het zeer wenselijk is om op de 
beide polen van de stad parkeergelegenheid in de vorm van een parkeergarage te hebben. 
Realiseert de gemeente zich dat het huurcontract van de parkeergarage op de andere pool, 
namelijk de Keyserstroom in 2018 afloopt en geen positieve exploitatie kent omdat deze garage 
nagenoeg nooit vol staat? En dat er tot overmaat van ramp zich steeds meer ondernemers 
terugtrekken uit dit winkelcentrum?! In dit licht bezien vragen wij ons af wat toch die enorme drang 
is naar nóg  zo'n peperdure en vrijwel zeker onrendabele investering!  
 
Voorzitter, de amendementen van Stem maken de bouwplannen mooier, en deze amendementen 
zullen we dan ook ondersteunen. Hetzelfde geldt voor die van CDA/CU. Fijn dat er aandacht is 
voor cultuurhistorie, monumentale panden en groen in  deze amendementen, echter dragen ze 
niet bij aan instemmen met dit raadsbesluit. 
 
Teveel geld voor teveel stenen en te weinig groen, te veel risico en te weinig onderbouwing voor 
winstgevendheid. En, voorzitter, ook nog teveel onduidelijkheid als het gaat om de betaalbaarheid 
van de appartementen.” 
 


